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JOINS TEAM
ROLAND BERGER 
CAMPUS RECRUITMENT 2014
ROLAND BERGER— A WORLDWIDE LEADING CONSULTING FIRM
Roland Berger Strategy Consultants, founded in 1967, is one of the world's leading strategy consultancies. With 51 offices in 36 countries, our company has 2,700 employees and successful operations in all major international markets. Roland Berger is an independent partnership exclusively owned by nearly 250 Partners.
The Chinese market is a key pillar of Roland Berger's international expansion. Since our first project in China in 1983, the consultancy has grown rapidly. Our five Chinese offices (in Shanghai, Beijing, Hong Kong, Taipei, and Guangzhou) now have 360 consultants dedicated to working extensively with leading Chinese and international companies.

Roland Berger consultants combine analytical and strategic know-how in a diverse company setting to help clients in Greater China successfully meet unique challenges.
IT'S OUR PEOPLE WHO MAKE THE DIFFERENCE
Roland Berger’s approach is based on the entrepreneurial character and individuality of our consultants – "It's character that creates impact!"
All employees at Roland Berger Strategy Consultants strive to adhere to our three core values of entrepreneurship, partnership, and excellence.
Entrepreneurship – We are a network of entrepreneurs who provide pragmatic and practical solutions. 

Partnership – We build trust-based relationships in our company and with our clients, and we are committed to constructive teamwork.  

Excellence – We achieve excellent results and develop global best practices for measurable and sustainable success.
2014 ROLAND BERGER CAMPUS PRESENTATION & CAMPUS RECRUITMENT
	　
	2014 Campus Presentation Schedule

	School
	Date
	Time
	Venue

	北京大学
 (Peking Uni.)
	Sep. 24 (Mon.)
	19:00--21:00
	英杰交流中心阳光大厅
 (Yingjie Conference Center)

	清华大学
 (Tsinghua Uni.)
	Oct. 15 (Tue.)
	19:00--21:00
	第二教学楼会议室
 (Conference Room of the No. 2 Classroom Building)

	上海交通大学
 (Shanghai Jiaotong Uni.)
	Oct. 16 (Wed.)
	19:00--21:00
	图文信息大楼8楼报告厅 
(Conference Hall, 8 floor, Tuwen Information Building)

	复旦大学
 (Fudan Uni.)
	Oct. 21 (Mon.)
	19:00--21:00
	光华楼东辅楼102室袁天凡报告厅
 (Room 102, East Sub-building, Guanghua Tower)

	浙江大学
 (Fudan Uni.)
	Oct. 23 (Wed.)
	10:00--12:00
	玉泉校区永谦活动中心二楼排练厅 
(Rehearsal Hall, Second Floor, Yong Qian Building) 

	中山大学
 (Sun Yat-Sen Uni.)
	Oct. 24 (Thu.)
	18:00--21:00
	岭南堂3楼陈荣捷讲学厅 
(Lingnan Hall, 3 floor, W.T.CHAN Auditorium)


WE WOULD LIKE TO INVITE YOU TO JOIN OUR CAMPUS RECRUITMENT 2014
OPENING POSITION
Junior Consultant
WORK LOCATION
Shanghai, Beijing, or Guangzhou
WE ARE LOOKING FOR TALENTED NEW GRADUATES TO JOIN US: 
· Bachelor's degree or above in any major (graduates of 2014) 

· Passion for a challenging and rewarding consulting career 

· Entrepreneurship – taking initiatives to make things happen 

· Solid analytical and communication capabilities 

· Intellectual curiosity and creativity 

· Leadership   

· Ability to be a team player 

· Fluency in both Chinese and English

ROLAND BERGER OFFERS:
· The chance to work in an atmosphere of creativity and encouragement
· Various and challenging project tasks
· Tailored training courses
· Broad horizons for career development
ABOUT BEING A JUNIOR CONSULTANT
As a Junior Consultant, you will be a true consultant from day one. You will be a full-fledged member of a project team and your work will typically involve: 

· Working on one or more projects 

· Conducting interviews with clients  

· Preparing and participating in workshops  

· Conducting market research  

· Analyzing data  

· Presenting results to your project manager  

· Preparing for presentations  

At Roland Berger, you will work with outstanding colleagues and develop your career in an environment of strong creativity and entrepreneurship!
HOW TO APPLY
Please apply online at http://join.rolandberger.com/jobs/?country=CN before Oct 28th, 2013.
Your application should include a cover letter, Chinese and English CV, and university transcript.
www.rolandberger.com
罗兰贝格 2014 校园招聘 
关于罗兰贝格


罗兰贝格于1967年在欧洲大陆孕育而生，目前是全球顶级的战略管理咨询公司之一。罗兰贝格在全球36个国家设有51家分支机构，并在国际各大主要市场成功运作。罗兰贝格管理咨询公司是一家由近250名合伙人共有的独立咨询机构。
罗兰贝格一直把中国视为公司国际化道路中最重要的市场之一。自从1983年在中国开展第一个项目以来，罗兰贝格已经先后在上海、北京、香港、台北和广州开设了办事处，拥有360名咨询顾问。在长期的发展中，罗兰贝格已经与众多跨国企业及中国企业建立起战略性的合作伙伴关系。
作为全球5大顶级战略管理咨询公司中唯一一家源于欧洲的成员，罗兰贝格咨询的专业性建立在它40年来与各式各样的客户在复杂商业案例运作中取得的丰富经验上。卓越的战略分析及在方案实施上的深厚功底是罗兰贝格咨询服务的优势所在。以自己多元化的欧洲背景和丰富的本土经验为依托，罗兰贝格将会运用这种优势，帮助我们的客户在中国应对挑战，取得成功。
优秀的员工创造卓越
罗兰贝格的工作方式立足于每位咨询顾问的企业家精神和行业专长——我们深信“个性•创造•影响力”。
同时，罗兰贝格的员工也始终秉承公司的三个核心价值理念：企业家精神、精诚合作与追求卓越。
企业家精神——我们打造企业家网络，提供切实可行的解决方案。
精诚合作——我们以及我们与客户的关系建立在信任之上，同时，我们致力于为团队做贡献。
追求卓越——我们追求卓越，发展全球最佳实践案例，从而创造持久的可衡量的成功。
2014罗兰贝格校园宣讲会安排和校园招聘
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招聘职位：
初级咨询顾问
工作地点：
上海或北京或广州
应聘条件：
· 本科或以上学历 (2014年应届生)，专业不限
· 对咨询行业充满热情并具备基本商业知识
· 富有创新精神
· 清晰的逻辑思维能力
· 良好的沟通能力和分析能力
· 团队合作精神
· 中英文表达流利
罗兰贝格将为您提供：
· 创新、激励的工作氛围
· 丰富多样、富有挑战性的项目任务
· 度身设计的培训课程
· 广阔的职业发展空间
关于初级咨询顾问 
作为一名初级咨询顾问，在开始工作的第一天您就是一名“真正的顾问”。您将是一名成熟的项目成员，通常的任务将是：
· 从事一到多个项目
· 与客户进行会谈
· 准备与参加专题研讨会 
· 进行市场调查 
· 分析数据 
· 向您的项目经理做工作结果报告
· 准备及做报告
在罗兰贝格，您将和其他优秀人才一起工作，并在一种具有浓郁创新与创业精神的企业文化中获得良好的职业发展机会。
申请方式
请访问如下链接进行在线申请：
http://join.rolandberger.com/jobs/?country=CN 
申请材料： 英文申请信、中英文简历、本科至最终学历成绩单
申请截止日期：2013年10月28日
更多详情请访问我们的网站www.rolandberger.com

